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PAOOR.0012.6.1.2024.MAM 
 

P R O T O K Ó Ł Nr 1/2024 
 

z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Śremie 
w dniu 13 czerwca 2024 r. w Urzędzie Miejski w Śremie 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Śremie – Tomasz Klaczyński 

6 czerwca 2024 r. zwołał posiedzenie Komisji Budżetowej Rady Miejskiej 
w Śremie na 13 czerwca 2024 r. O zwołaniu posiedzenia zostali powiadomieni 
drogą elektroniczną wszyscy członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 
(Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji stanowią załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu). 

 
Członkowie Komisji obecni wg listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2 

do protokołu. Obecnych 6 członków komisji. Radny Zdzisław Żeleźny – nieobecny 
usprawiedliwiony. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Klaczyński Tomasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Śremie, 
2. Lewandowski Krzysztof – Skarbnik Gminy, 
3. Ratajczak Sławomir - Zastępca Burmistrza, 
4. Wasielewski Szymon – Naczelnik PRI, 
5. Wiśniewski Grzegorz –Burmistrz Śremu. 

 
Posiedzenie Komisji rozpoczął najstarszy wiekiem radny Andrzej 

Mieloszyński, o godz. 15.30, który powitał wszystkich zebranych. Stwierdził, 
że zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 6 radnych- członków Komisji, 
co stanowi quorum. Następnie przedstawił porządek obrad. 

Ponieważ do porządku obrad przekazanego radnym nie wniesiono 
żadnych zmian, Komisja obradowała według przekazanego porządku.  
 
 
ad.1. Ukonstytuowanie się Komisji. 
- wybór Przewodniczącego Komisji 
 Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
 
 Radna Dorota Tomyślak na Przewodniczącą Komisji zgłosiła radną 
Katarzynę Łeńską-Szewczak, która wyraziła zgodę. 
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Dalszych zgłoszeń nie było. 
 
Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie wyboru radnej Katarzyny Łeńskiej-Szewczak 
na Przewodniczącą Komisji Budżetowej. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (6) Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, 
Piotr Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Komisja Budżetowa w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
dokonała wyboru Przewodniczącej Komisji.  Przewodniczącą Komisji została 
radna Katarzyna Łeńska-Szewczak.  
 

  Radna Katarzyna Łeńska-Szewczak podziękowała za wybór. 
  
 Następnie przewodniczenie obrad przejęła nowo wybrana 

Przewodnicząca Komisji. 
 
- wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Z-cę 
Przewodniczącej Komisji.  

Radny Piotr Mulkowski na Z- cę Przewodniczącej Komisji zgłosił radnego 
Tomasza Wojnę, który nie wyraził zgody. 
 
Dalszych zgłoszeń nie było. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Katarzyna Łeńska-
Szewczak stwierdziła, iż Komisja Budżetowa nie będzie miała Zastępcy 
Przewodniczącej Komisji. 
 
 
ad.2. Zaopiniowanie wniosku w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 
Śremu. 

Przewodnicząca Komisji przekazała, że treść wniosku wraz z załącznikami 
została członkom Komisji przekazana i otworzyła dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
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Dyskusji nie podjęto. 
 

W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji poinformowała, że opinia 
Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Śremie dot. wniosku została członkom 
Komisji przekazana i zapytała, czy są uwagi do treści opinii? 

 
Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodnicząca Komisji poddała 

pod głosowanie: „Kto jest za przyjęciem przedstawionej opinii "? 
 
Przystąpiono do głosowania. 

Wynik głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (6) Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, 
Piotr Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja Budżetowa w obecności 
6 członków Komisji, jednogłośnie przyjęła przedstawioną opinię. 
(Opinia, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
ad.3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
 

a) zmieniającego uchwałę w sprawie udzielenia Województwu 
Wielkopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
przeznaczonej na realizację inwestycji drogowej. 

 Projekt uchwały zreferował Naczelnik PRI, Szymon Wasielewski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (6) 
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Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Śrem wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok.  

Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (6) 
Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 
 

c) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem 
na 2024 rok. 

Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: 
 Radny Andrzej Mieloszyński zapytał, na co konkretnie zostaną 
przeznaczone środki z wydatków majątkowych zaplanowanych do realizacji 
w roku 2024 (zał. nr 3), zwiększone o kwotę 107 000, 00 na realizację programu 
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Pięknieje Wielkopolska Wieś: 37000,00 zł - budowa terenu rekreacyjnego 
w Krzyżanowie, 70000,00 zł – budowa i modernizacja placów zabaw. 
 Skarbnik Krzysztof Lewandowski odpowiedział, że kwota 70 tys. złotych 
dotyczy placu zabaw w sołectwie Mechlin, natomiast w Krzyżanowie środki 
zostaną przeznaczone na boisko do koszykówki. Wnioski są zgłaszane przez dane 
sołectwa w ramach programu Pięknieje Wielkopolska Wieś i są to postepowania 
konkursowe. 
 Radny Andrzej Mieloszyński zapytał, dlaczego w planie wydatków 
zmniejszono kwotę na zakup energii o kwotę 30 000, 00 zł. 
 Skarbnik Krzysztof Lewandowski odpowiedział, że jest to związane 
z zabezpieczeniem wydatków w innych rozdziałach, a dokładnie 
jest to przeniesienie, aby zabezpieczyć środki na wkład własny w ramach 
programu Wielkopolska Przyjazna Zwierzętom.  
Dyskusje zakończono. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 
uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (6) 
Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

d) zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem na lata 2024 – 2035. 

 Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne:  
ZA (6) 
Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 
 

e) w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania i wykupu. 

Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: 
Radny Piotr Mulkowski, zapytał jaka jest kwota obsługi dotychczas 

wypuszczonych obligacji? 
Skarbnik Krzysztof Lewandowski odpowiedział, że na ten moment, jeżeli 

chodzi o koszty obsługi zadłużenia, to w budżecie zaplanowana jest kwota 4 mln 
złotych.  
 Dyskusje zakończono. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 
uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (6) 
Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 
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f) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków 
lub ich części, w których wykonano remont elewacji. 

 Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: 
Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński zapytał, ile dotychczas udzielono 

zwolnień? 
Skarbnik Krzysztof Lewandowski odpowiedział, że w okresie 

obowiązywania dotychczasowej uchwały 5 podatników skorzystało 
ze zwolnienia. Łączna kwota tych zwolnień to 18 822,00 zł. 
Dyskusje zakończono. 

 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (6) 
Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 

g) w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości budynków lub ich 
części, w przypadku związania lub zajęcia na prowadzenie działalności 
gospodarczej.  

Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy, Krzysztof Lewandowski. 
 
Następnie Przewodnicząca otworzyła dyskusje w tym punkcie posiedzenia. 

Dyskusji nie podjęto. 
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania ww. projektu 

uchwały. 
Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
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ZA (6) 
Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej Mieloszyński, Piotr 
Mulkowski, Dorota Tomyślak, Tomasz Wojna; 
PRZECIW (0); 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0); 
BRAK GŁOSU (0); 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Żeleźny. 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdziła, 
iż przedłożony projekt uchwały Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie. 

 
Opinia Komisja w sprawie projektów uchwał stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 
Raport z przeprowadzony głosowań stanowi załącznik nr 5 niniejszego 

protokołu. 
 
 
ad.4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji.  

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do członków Komisji o zgłaszanie 
do Zespołu Obsługi Rady propozycji do planu pracy komisji na drugą połowę roku 
2024 r., w terminie do końca czerwca 2024 r.  

 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji – Katarzyna 

Łeńska-Szewczak podziękowała za udział w posiedzeniu Komisji, zamykając 
obrady o godz. 16:03. 

 
 
Na tym posiedzenie komisji i protokół zakończono. 
 
 

Przewodniczący obrad 
radny senior 

/-/ Andrzej Mieloszyński 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Budżetowej 

/-/ Katarzyna Łeńska-Szewczak 
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Załączniki do protokołu: 
1. Zawiadomienia o posiedzeniu Komisji. 
2. Lista obecności Radnych. 
3. Opinia Komisji dot. nadania tytułu Honorowego Obywatela Śremu; 
4. Opinia Komisji dot. projektów uchwał 
5. Raport głosowań.  

 
 
 
Protokół sporządziła: 
Marta Matuszewska 
Podinspektor  


